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Kokoustiedot 

Aika  Tiistai 14.12.2021 klo 16 

Paikka  Zoom & K337 Tritonia 

 

Asia nro Liite nro 
 

1 §  Kokouksen avaus 

  Avattiin kokous ajassa 16.05. 

 

2 §  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

  Läsnäolijat: 

  Vappu Vuori (Zoom) 

  Laura Koivisto (Zoom) 

  Loviisa Rantala (Zoom) 

  Pinja Tervonen 

  Lauri Suojanen 

  Siiri Lehtinen  

  Elmo Paloniemi  

  Maria Saita 

  Niklas Gummerus 

 

  Valitettavasti Ida ja Wiktoria eivät päässeet kokoukseen.  

  

  Päätettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3 §  Kokouksen järjestäytyminen 

 

   3.1 Valitaan kokoukselle kaksi pöytäkirjantarkastajaa 

   Päätettiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas Gummerus ja Maria Saita. 

 

   3.2 Valitaan kokoukselle kaksi ääntenlaskijaa 

   Päätettiin ääntenlaskijoiksi Niklas Gummerus ja Maria Saita. 

 

4 §  Asialistan hyväksyminen 

  Päätettiin hyväksyä asialista sellaisenaan. 

 

5 §  Ilmoitusasiat 

  25.11. Oli Kysy Hallitukselta -drop in HalHuoneella. 

 

29.11. Oli yhdistyksen sääntömääräinen syyskokous. 

 

30.11. Oli uuden hallituksen perehdytys. 

 

1.12. Oli pikkujoulusitsit Domus Bothnicalla. 

 

2.12. Vappu kokousti rehtoraatin kanssa. 

 

2.12. Vappu osallistui ainejärjestöjen puheenjohtajien tapaamiseen. 

 

3.12. Hikoiltiin joogan parissa WasaMovella. 
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6.12. Oli itsenäisyyspäivän soihtukulkue, johon osallistuivat Elmo, Niklas, Loviisa 

ja Vappu. 

 

8.12. Oli joulukuun glögihetki. 

 

9.12. Oli VYY:n järjestötapaaminen, johon osallistui Elmo. 

 

10.12. Osa hallituksesta kokousti hallintotieteiden henkilökunnan kanssa. 

 

13.12. Oli VYY:n sidosryhmäglögit. 

 

13.12. Oli ainejärjestöjen puheenjohtajien tapaaminen ensi vuoden 

puheenjohtajien kanssa. 

 

6 §  Talous   

  Tilillä on rahaa 12 890,39 €.  

 

  Tililtä on mennyt  

  25.11. -175,00 € / Alko Oy / Pikkujoulusitsien ostot 

  29.11. -500,00 € / Suomen keikkalasku Oy / Cocktailtilaisuuden esiintyjät 

  1.12. -403,39 € / Prisma Vaasa / Pikkujoulusitsien kulut 

  1.12. -162,07 € / Alko Oy / Pikkujoulusitsien kulut 

  1.12. -5,85 € / Minimani Vaasa / Pikkujoulusitsien kulut 

  2.12. -0,20 € / K-Citymarket Vaasa / Pikkujoulusitsien kulut 

  2.12. -25,58 € / K-Citymarket Vaasa / Pikkujoulusitsien kulut 

  2.12. -3,95 € / Prisma Vaasa / Pikkujoulusitsien kulut 

  2.12. -9,98 € / Alko Oy / Pikkujoulusitsien kulut 

  7.12. -18,19 € / Osuuspankki / Pankin palvelumaksu 11/21 

  9.12. -22,05 € / S-Market Palosaari / Glögihetken kulut 

  10.12. -675,80 € / Ticcola Oy / Emalimukien tilaus 

  13.12. -146,22 € / Emilia Tomminen / Kulukorvaus cocktailtilaisuus 

  13.12. -40,00 € / Ida Kettuoja / Kulukorvaus vuosijuhlaedustus 

 

  = -2 188,28 € 

   

  Tilille on tullut 

  1.12. +138,20 € / PayPal / iZettlen tilitys 

  7.12. +50,00 € / HairCompany / Tapahtuman tukeminen 

  13.12. +1 581,03 € / Kide.app / Myyntien tilitys 

 

  = +1 769,23 € 

 

Vielä on maksamatta joitain laskuja ja kulukorvauksia sekä loppuvuoden aikana 

saattaa tulla vielä muutamia laskuja maksettavaksi. Päätettiin, että Lauri maksaa 

loppuvuoden aikana tulevat laskut ja ostaa sovitut vuosijuhlalahjat. 

 

Fontanalta pitää laskuttaa H-Pongin lipputulot, lippuja myytiin ovelta noin 100 kpl 

ennakkolippujen lisäksi. Meillä on laskutettavaa vielä noin 1500 euron edestä, osa 

saattaa siirtyä ensi vuodelle. 

   

  Päätettiin, että Lauri ostaa toiminnantarkastajien pullot vielä tänä vuonna.  
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7 §  Yrityssuhteet ja yhteistyökumppanit 

  Emalimukeja myytiin 22 kpl ja tarroja 17 kpl glögihetkessä. 

  Jokaisesta yhteistyösopimuksesta kaikki kohdat on täytetty. 

  Yhdet haalarit on vielä toimittamatta, mutta Loviisa selvittää asiaa.  

 

8 §  Tapahtumat 

  Glögihetkessä oli mukavasti porukkaa, yhteensä noin 50–60 henkilöä.  

H-Pongin pokaali kaiverretaan ensi vuonna, koska pokaalia ei saada voittajilta 

ennen vuoden vaihdetta. Kaiverrukseen on varattu 20 euroa, joka käytetään ensi 

vuoden budjetista.  

Päätettiin avata projektijaoston lisähaku ajalle 14.1.–31.1.2022. Jaostoon haetaan 

kahta henkilöä. 

    

9 §  Koulutuspolitiikka 

Vuoden viimeinen Student Forum pidetään keskiviikkona 15.12. ja siihen 

osallistuvat Ida, Elmo ja uusi kopo Laura.  

 

Tapasimme viime viikolla hallintotieteiden henkilökuntaa ja kuultiin infoa 

kandiohjelman uudistuksesta. Ida on pyytänyt opiskelijajäsenen osallistumista 

kandiohjelman ohjausryhmän kokouksiin ja nyt saimme kutsun 17.12. 

järjestettävään henkilökunnan kokoukseen. Tapaamisessa kerrottiin, että myös 

maisteriohjelmaa ollaan uudistamassa ja uusi ohjelma alkaisi lukuvuonna 2023–

2024. 

 

Ida pyrkii saamaan palautekyselyn koonnin valmiiksi tällä viikolla. 

  Kummasteltiin, miten ihminen on käynyt kuussa, mutta Peppi ei toimi. 

Kopoilun suhteen ollut melko rauhallinen vuosi, mutta kokouksissa on vaikutettu 

Peppi- ja Tuudo-muutokseen, filosofian opintoihin, kampuksen ja kirjaston 

avaamiseen ja lähiopetuksen palauttamiseen. 

 

10 §  Työelämä ja hyvinvointi 

Sopimusten mukaiset excursiot on pidetty ja hyvinvointitapahtumia on pidetty 

vähemmän, koska ne eivät vielä saavuttaneet suurta suosiota.  

   

Verenluovutuskilpailu loppui ja meidän nimissämme tehtiin 9 luovutusta. Laura ei 

ole saanut muilta ainejärjestöiltä luovutustilastoja. Hän ehdotti, että maksetaan 

Nyyti ry:lle 100 euroa, jonka päätimme maksaa, jos voitamme kilpailun. 

Päätettiin, että Laura kysyy uudestaan jokaisen ainejärjestön edustajilta heidän 

luovutustilastojaan. Mikäli voitimme kilpailun, maksamme 100 euron lahjoituksen 

Nyyti ry:lle. 

Lauri esitti eriävän mielipiteen, koska jos kaikki ainejärjestöt eivät vastaa kyselyyn 

kilpailun tuloksista, ei lahjoitusta voida tehdä, sillä tällöin kilpailun oikea voittaja 

ei ole selvillä. 

 

Laura on ollut Nora Laikolaan yhteydessä CV-pajan järjestämisestä, mutta hän itse 

ei valitettavasti ehdi, mutta hän antoi toisen henkilön yhteystiedot, jotka Laura 

toimittaa uudelle kulttuurivastaavalle. 

 

11 §  HTP 

HTP-tiimit ovat nyt joulutauolla. Ensi viikolla valtiotasolla päätetään, voiko 

tapahtumia pitää koronapassin kanssa vai rajoitetaanko tapahtumien järjestämistä 



Hallinnoijat Ry Pöytäkirja 

Yliopistonranta 5 

65200 Vaasa 

temppeli(ät)uva.fi 14.12.2021 

 

 

4(5) 

laajemmin. Vuoden loppuun mennessä päätetään, pidetäänkö tapahtumaa 

ollenkaan, koska silloin voidaan perua tilavaraukset ja majoitukset maksutta. 

 

Perjantain pääillan jatkot järjestetään Fontanassa ja sinne saadaan mennä haalarit 

päällä. On keskusteltu mahdollisuudesta saada ennakkolippulaisille oma jono, 

josta pääsee tapahtumarannekkeella. On keskusteltu, jos saataisiin rannekkeella 4 

€ hanajuomat ja kehitellään mahdollisesti shottialennusta ja omaa HTP-drinkkiä.  

 

12 §  Jäsenrekisteri 

Jäsenyyden kesto pitää päivittää seitsemään vuoteen nettisivuille.  

Ikuisuusjäsenyys on lain mukaan Suomessa aina voimassa kaikissa yhdistyksissä, 

jollei jäseniä eroteta yhdistyksen kokouksissa erikseen. Kuitenkin GDPR:n 

velvoittamana poistamme jäsenyydet 7 vuoden jälkeen rekisteristämme, kun 

opiskeluoikeus loppuu, sillä sääntöjemme mukaan meidän jäsenenämme voi olla 

vain Vaasan yliopistossa läsnäoleva hallintotieteen opiskelija.  

 

Pinja muistutti, että tietojen omavalvonnan mukaan tulee poistaa kaikki kerätyt 

tiedot, joita ei enää tarvita. Lauri huomautti, että laskutustiedot tulee lain mukaan 

säilyttää viisi vuotta. 

     

13 §  Hallarit hikoilee 

Vuoden viimeistä hikoilua ei järjestetä. Viimeksi hikoiltiin joogan parissa, johon 

osallistui 6 henkilöä.  

Päätettiin, että hikoilujen osallistumistiedot vuodesta 2020 alkaen jätetään tietojen 

omavalvontaan ja vasta ensi syksynä aloitetaan hikoilumerkin keräämisen nollaus 

lukuvuosittain. 

Uuden hikoilujen haalarimerkin hoitaminen loppuun jää uudelle 

liikuntatapahtumista vastaavalle hallituslaiselle. 

 

14 § Tiedotus 

 Julkaisemme pikkujouluista hallituksen kiitoskuvan.  

Veriryhmäkilpailusta tiedotetaan, jos tilastot saadaan riittävän ajoissa muilta 

ainejärjestöiltä, muuten julkaisu siirtyy seuraaville tiedottajille. 

 Marras-joulukuun kuukausikatsaus julkaistaan tällä viikolla. 

  

15 § VYY-kummi 

VYY-kummimme Wiktoria ei päässyt paikalle kokoukseen, joten emme kuulleet 

VYY:n kuulumisia.  

 

16 §  MMETA 

VYY:n toimijoiden kiitosilta järjestetään torstaina 16.12., jonne osa hallituslaisista 

pääsee osallistumaan. 

  

Elmo jakaa salasanat uusille hallituslaisille pestikohtaisen tarpeen mukaan. 

Pestipostit siirretään uusille hallituslaisille tammikuussa. Ei takuita siitä, että 

sisältö sähköposteissa säilyy, joten jokainen ottaa kaiken tärkeän tiedon talteen 

seuraavalle hallituslaiselle. 

 

  Siiri muuttaa viikolla 5, hallituslaisten muuttoapua toivotaan ja kaivataan. 

 

  Käytiin lyhyesti henkilökohtaisten tavoitteiden toteutuminen ja päätavoitteet läpi: 
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Reaaliaikainen tiedottaminen esimerkiksi kopon ja puheenjohtajan toimista on 

unohtunut. 

Alkoholittomia tapahtumia on järjestetty onnistuneesti ja tapahtumien 

poikkitieteellisyyttä mainostettu. Vappu ja Ida ovat osallistuneet aktiivisesti 

edunvalvontaan.  

   

17 §  Kokouksen päättäminen  

  Päätettiin kokous ajassa 17.20. 

 

 

Kokouksen merkinnät paikkansa pitäviksi vahvistavat: 

 

 

 

 

 

 

________________________________________ _______________________________________ 

Puheenjohtaja    Pöytäkirjantarkastaja 

Vappu Vuori    Niklas Gummerus 

 

 

 

 

 

 

_______________________________________ ________________________________________ 

Sihteeri    Pöytäkirjantarkastaja 

Pinja Tervonen   Maria Saita 


